
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.7.1.2022.JT 

Protokół Nr 173/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 24 lutego 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 12:58 zakończenie o godz. 13:48 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wojciech Chodorek 

 Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi Lila Wojciak (w zastępstwie Naczelnika Wydziału 

Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasza 

Woska) 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

 Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli o dofinansowanie zakupów 

sprzętu transportowego.  

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do zaciągania zobowiązań 

z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest 

niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy. 

5. Omówienie sytuacji finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego  w Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli.  

7. Opinia dotycząca przyjęcia informacji w sprawie organizacji dodatkowych zajęć 

specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej.  

8. Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem 

i współudziału w akcji profilaktycznej skierowanej do seniorów „Pakiet S.O.S.”  



9. Wniosek Prezesa Gminnej Akademii Piłkarskiej TALENT w Pysznicy w sprawie 

ufundowania nagród dla laureatów I Halowego Turnieju Piłki Nożnej.  

10. Wniosek Stalowowolskiego Klubu Biegacza w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania 

zadania publicznego pn. „Ścieżki biegowe w Powiecie Stalowowolskim”.  

11. Wniosek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Zbydniowie w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Wiatr ekologii w żaglach”.  

12. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 171/2022 z dnia 10 lutego 2022 r. 

- Nr 172/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. 

13. Wolne wnioski.  

14. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 173. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wycofanie punktu 5. 

o brzmieniu Omówienie sytuacji finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli z porządku obrad 173. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. 

Następnie Pan Starosta zarządził głosowanie nad wycofaniem w/w punktu z porządku 

obrad 173. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął decyzję o wycofaniu z porządku obrad 173. Posiedzenia 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu 5. o brzmieniu Omówienie sytuacji finansowej SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. Numeracja kolejnych punktów porządku 

obrad 173. Posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego została przesunięta o jeden numer 

w dół.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli o dofinansowanie 

zakupów sprzętu transportowego. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że Komendant Powiatowy Policji w Stalowej 

Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o przydzielenie środków finansowych 

w wysokości 60 000 złotych na zakup samochodu osobowego. Poinformowała również, że gdyby 

Komendant Powiatowy Policji w Stalowej Woli otrzymał także stosowne wsparcie finansowe od 

Gmin: Stalowa Wola, Radomyśl nad Sanem, Zaklików i Zaleszany, mógłby dokonać zakupu łącznie 

trzech samochodów na potrzeby Komendy. Pani Skarbnik oznajmiła, że gdyby Zarząd Powiatu 

pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli 

o dofinansowanie zakupów sprzętu transportowego i wyraził wolę, aby przydzielić środki 

finansowe w wysokości 60 000 złotych na zakup samochodu osobowego, postara się 

wyasygnować te środki. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że należy wykorzystać możliwość 

pozyskania w ramach Programu Modernizacji Policji wsparcia związanego z zakupem sprzętu 

transportowego i zadecydować o przydzieleniu środków finansowych w wysokości 

60 000 złotych na zakup samochodu osobowego na potrzeby Komendy Powiatowej Policji 

w Stalowej Woli. Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku 



Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli o dofinansowanie zakupów sprzętu 

transportowego i decyzją o przydzieleniu środków finansowych w wysokości 60 000 złotych na 

zakup samochodu osobowego. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli 

o dofinansowanie zakupów sprzętu transportowego i zadecydował o przydzieleniu środków 

finansowych w wysokości 60 000 złotych na zakup samochodu osobowego.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do zaciągania zobowiązań 

z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest 

niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa poinformowała, że uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki, i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy powinna zostać podjęta, zgodnie z  § 4  ust. 2 uchwały 

Nr XXXVI/278/2022 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 31 stycznia 2022 roku w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2022–2035. Pani 

Skarbnik omówiła projekt w/w uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 173/1132/2022 w sprawie przekazania uprawnień kierownikom 

jednostek organizacyjnych, straży i inspekcji  do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki, i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego  w Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na oddanie w najem części korytarza szkolnego o powierzchni 3 m2 dla firmy BUsport na 

okres od 1 marca 2022 r. do 29 lutego 2024 r. w celu wstawienia trzech automatów do sprzedaży 

napojów i przekąsek. Pani Naczelnik poinformowała również, że Dyrektor Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli wyliczył koszty zużycia energii elektrycznej i wody przez w/w 

automaty. Koszty zużycia prądu trzech automatów, przedstawione przez Dyrektora to 182,28 zł 

brutto miesięcznie, koszty wody (ok. 200 l miesięcznie) 1,78 zł brutto – łączne koszty zużycia 

wody i prądu przez trzy automaty wynoszą 184,06 zł brutto miesięcznie. Naczelnik Wydziału 

Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała ponadto, że odpłatność za wynajęcie proponowane 

przez Dyrektora wynosić będzie 360,00 zł netto (442,80 zł brutto) miesięcznie (120 zł netto za 

jeden automat), w miesiącu ferii zimowych 180,00 zł netto, natomiast w miesiącach wakacji tj. 

lipcu i sierpniu, kiedy to automaty zostaną przełączone na funkcję podtrzymania pamięci, co się 

wiąże z minimalnym zużyciem prądu, opłata wynosić będzie 16,26 zł netto. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 173/1133/2022 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego  w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  



Ad. 6. Opinia dotycząca przyjęcia informacji w sprawie organizacji dodatkowych zajęć 

specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że w dniu 8 lutego 2022 r. zostało 

podpisane rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki zmieniające rozporządzenie w sprawie 

szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu 

oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19. 

Poinformowała również, że zmiany weszły w życie z dniem 10 lutego 2022 r. i stwarzają 

możliwość realizacji zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznych 

w dodatkowym wymiarze godzin, w określonych typach szkół w dowolnym okresie - w przedziale 

od 1 marca 2022 r. do 20 grudnia 2022 r. Środki na realizację w/w zadania w wysokości 180 mln 

złotych zostały uwzględnione w rezerwie części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego prowadzących lub dotujących szkoły podstawowe oraz szkoły 

ponadpodstawowe na rok 2022 oraz w budżetach właściwych ministrów. Podział środków 

zostanie dokonany przez Ministra Edukacji i Nauki na podstawie danych Systemu Informacji 

Oświatowej wg stanu na dzień 30 września 2021 r. Pani Naczelnik Bożena Karlik wyjaśniła, że 

wsparcie skalkulowane jest na jednego ucznia i wynosi 39,55 zł, natomiast kwota dofinansowania 

do jednej godziny dodatkowych zajęć specjalistycznych, realizowanych w szkole prowadzonej 

przez osobę fizyczną lub osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego wynosi 

64 zł. Oznajmiła, że wsparcie na organizację zajęć specjalistycznych skierowane jest do 

publicznych i niepublicznych: 

- szkół podstawowych, 

- szkół ponadpodstawowych (licea ogólnokształcące, technika, branżowe szkoły I stopnia), 

- szkół artystycznych realizujących kształcenie ogólne w zakresie szkoły podstawowej i liceum 

ogólnokształcącego.  

Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała, że organizację zajęć specjalistycznych określają 

przepisy § 10o - § 10w wskazanego wyżej rozporządzenia. Oznajmiła, że zgodnie z tymi 

przepisami: 

1) dyrektor szkoły, informuje rodziców uczniów lub pełnoletnich uczniów o możliwości 

uczestnictwa w organizowanych w szkole dodatkowych zajęciach specjalistycznych, wskazując 

zajęcia: korekcyjno-kompensacyjne, logopedyczne, rozwijające kompetencje emocjonalno-

społeczne oraz inne zajęcia o charakterze terapeutycznym, które będą prowadzone, 

2) dyrektor szkoły ustala również wymiar godzin dodatkowych zajęć specjalistycznych, które 

zostaną zorganizowane dla uczniów zgodnie z rozpoznanymi potrzebami, w tym dla uczniów 

rozpoczynających kształcenie w roku szkolnym 2022/2023, 

3) do 21 lutego 2022 r. dyrektorzy szkół złożyli do organu prowadzącego (organu 

wykonawczego) informację o planowanych w szkole zajęciach specjalistycznych, 

4) dodatkowych zajęć specjalistycznych nie wykazuje się w Systemie Informacji Oświatowej ani 

w arkuszu organizacji pracy szkoły,  

5) zajęcia specjalistyczne z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej w dodatkowym 

wymiarze godzin będę organizowane zgodnie z przepisami Rozporządzeń Ministra Edukacji 

Narodowej z dnia 9 sierpnia 2017 r. w sprawie zasad organizacji i udzielania pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej w publicznych przedszkolach, szkołach i placówkach (Dz. U. 

z 2020 r. poz. 1280) oraz z dnia 30 kwietnia 2013 r. w sprawie zasad organizacji i udzielania 

pomocy psychologiczno-pedagogicznej w publicznych szkołach i placówkach (Dz. U. z 2013 r., poz. 

532 oraz z 2017 r., poz. 1643).  

https://sip.lex.pl/#/document/19204344?cm=DOCUMENT
https://sip.lex.pl/#/document/18972569?unitId=par(10(o))&cm=DOCUMENT


Pani Naczelnik oznajmiła, że łączna wysokość środków na organizację dodatkowych zajęć 

specjalistycznych w pięciu spośród jednostek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski (I Liceum Ogólnokształcącym im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej 

Woli, Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli, Zespole Szkół Nr 2 im. 

Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej 

Woli, Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli) wynosi 151 832,45 złotych. 

Poinformowała, że szkoły prowadzone przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego są także uprawnione do otrzymania wsparcia na 

organizację zajęć specjalistycznych  w ramach dotacji celowej. Oznajmiła, że Katolickie Liceum 

Ogólnokształcące im. bł. Ks. J. Popiełuszki w Stalowej Woli złożyło wniosek o udzielenie dotacji 

celowej w wysokości 1 536,00 zł na dofinansowanie 24 planowanych godzin w/w zajęć. 

Wyjaśniła, że maksymalna kwota dotacji celowej nie może być wyższa niż iloczyn liczby uczniów 

danej szkoły wynikającej z danych Systemu Informacji Oświatowej według stanu na dzień 

30 września 2021 r. i kwoty 39,55 zł ustalonej w rezerwie części oświatowej subwencji ogólnej 

na jednego ucznia.  

Pani Naczelnik poinformowała, że organ rejestrujący nalicza i przekazuje środki na wypłatę 

dofinansowania w terminie nie później niż do 31 marca br.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą przyjęcia informacji w sprawie organizacji 

dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej i przyjął tą 

informację.  

Ad. 7. Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem 

i współudziału w akcji profilaktycznej skierowanej do seniorów „Pakiet S.O.S.”. 

Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi Lila Wojciak poinformowała, że Komenda Powiatowa Policji 

w Stalowej Woli organizuje kampanię o charakterze profilaktyczno – edukacyjnym pn. „Pakiet 

S.O.S.”, kierowaną do osób starszych, samotnych, przewlekle chorych i niepełnosprawnych. 

Następnie Pani Lila Wojciak wyjaśniła, że „Pakiet „S.O.S.” to koperta wraz z kartą informacyjną, 

która zawiera niezbędne informacje dotyczące jej właściciela tj. m.in. dane osobowe, telefony 

kontaktowe do osób najbliższych, zażywane leki, kontakt do lekarza rodzinnego. Wyjaśniła 

również, że umieszczenie koperty w widocznym i dostępnym miejscu w domu, umożliwi 

ratownikom medycznym, policji, straży pożarnej w razie interwencji w nagłych wypadkach, 

dostęp do ważnych informacji medycznych, dzięki którym można uratować ludzkie życie. 

W takich sytuacjach czas odgrywa bardzo ważną rolę, a kontakt z osobą poszkodowaną bywa 

utrudniony. Pani Lila Wojciak poinformowała, że Komendant Powiatowy Policji w Stalowej Woli 

zaprosił Starostę Stalowowolskiego do objęcia honorowym patronatem  kampanii o charakterze 

profilaktyczno – edukacyjnym pn. „Pakiet S.O.S.”. Oznajmiła również, że Komendant zwrócił się do 

Zarządu Powiatu z prośbą o sfinansowanie wydruku pilotażowego pakietu – koperty tekturowej 

sztywnej wraz z magnesem oraz kartą informacyjną w liczbie 700 sztuk. Ponadto, oznajmiła, że 

koszt wydruku i projektu pakietu wynosi 2 400 zł brutto. Poinformowała, że policja, poprzez 

dzielnicowych, a także podczas spotkań profilaktycznych i w ramach współpracy z podmiotami 

zajmującymi się osobami starszymi, chce dotrzeć do jak najszerszej liczby osób na terenie 

powiatu, tak by pakiet informacyjny stał się dobrą praktyką w domach seniorów. Pani Lila Wojciak 

poinformowała również, że w ramach współpracy Komenda Powiatowa Policji  w Stalowej Woli 

zapewni wydruk herbu Powiatu Stalowowolskiego na pakiecie i informację o współudziale 

Powiatu Stalowowolskiego w omawianej akcji w materiałach promocyjnych. Starosta Janusz 

Zarzeczny stwierdził, że akcją profilaktyczną „Pakiet S.O.S.” w pierwszej kolejności powinni zostać 



objęci najbardziej potrzebujący spośród osób starszych, samotnych, przewlekle chorych 

i niepełnosprawnych. Stwierdził również, że podczas prowadzenia akcji profilaktycznej „Pakiet 

S.O.S.” być może potrzebna będzie pomoc właściwych ośrodków pomocy społecznej. Specjalista 

ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Lila Wojciak powiedziała, że w związku z akcją profilaktyczną „Pakiet S.O.S.” 

współpraca z właściwymi ośrodkami pomocy społecznej będzie prowadzona. Oznajmiła również, 

że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi chciałby, 

aby akcja pn. „Pakiet S.O.S.” została przeprowadzona na szeroką skalę, a w przyszłości  „Pakiety 

S.O.S.” składające się z koperty tekturowej sztywnej wraz z magnesem oraz kartą informacyjną 

były drukowane w dużo większych ilościach niż 700 sztuk. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad pozytywnym przychyleniem się do wniosku Komendy Powiatowej Policji 

w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem i współudziału w akcji profilaktycznej 

skierowanej do seniorów „Pakiet S.O.S.” i decyzją o przeznaczeniu 2 400 zł brutto ze 

środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków (środków 

zaplanowanych na promocję Powiatu) na pokrycie kosztów wydruku i projektu pilotażowego 

pakietu – koperty tekturowej sztywnej wraz z magnesem oraz kartą informacyjną, który ma 

zostać wydrukowany w 700 sztukach. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli 

w sprawie objęcia patronatem i współudziału w akcji profilaktycznej skierowanej do seniorów 

„Pakiet S.O.S.”. Zarząd zadecydował o przeznaczeniu 2 400 zł brutto ze środków budżetu Powiatu 

Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków (środków zaplanowanych na promocję Powiatu) na 

pokrycie kosztów wydruku i projektu pilotażowego pakietu – koperty tekturowej sztywnej wraz 

z magnesem oraz kartą informacyjną. Pakiet ten zostanie wydrukowany w 700 sztukach.  

Ad. 8. Wniosek Prezesa Gminnej Akademii Piłkarskiej TALENT w Pysznicy w sprawie 

ufundowania nagród dla laureatów I Halowego Turnieju Piłki Nożnej.  

Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi Lila Wojciak poinformowała, że Gminna Akademia Piłkarska 

TALENT w Pysznicy organizuje  I  Halowy Turniej Piłki Nożnej, który nawiązuje do 

organizowanego latem 2021 r. Letniego Dziecięcego Turnieju Piłki Nożnej. Poinformowała 

również, że planowany turniej, składający się z dwóch etapów, odbędzie się w hali sportowej 

w Zespole Szkół w Pysznicy i wezmą w nim udział dzieci z terenu powiatu stalowowolskiego 

i powiatów ościennych. Ponadto, poinformowała, że pierwszy etap odbędzie się 12 marca 2022 r., 

natomiast drugi zaplanowany jest tydzień później tj. 19 marca 2022 r. Pani Lila Wojciak wyjaśniła, 

że oba turnieje zostaną rozegrane systemem mieszanym, przy czym w każdym turnieju weźmie 

udział 8 drużyn, a po zakończeniu każdego etapu zostaną wręczone nagrody. Oznajmiła, że każda 

drużyna otrzyma puchar, piłkę nożną, medale oraz torbę na sprzęt sportowy. Powiedziała, że 

przewidziane są także nagrody indywidualne dla najlepszego strzelca, bramkarza oraz zawodnika 

turnieju. Poinformowała, że Prezes Akademii zwrócił się z wnioskiem o ufundowanie nagród, w 

kwocie 2 520,00 zł, które w przypadku ich przyznania przeznaczy na zakup pucharów, medali 

oraz nagród rzeczowych dla drużyn biorących udział w turnieju. Poinformowała również, że 

Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

zaproponował, aby dofinansować powyższe przedsięwzięcie, w kwocie 1 200 zł, 

z przeznaczeniem na zakup pucharów, medali oraz nagród rzeczowych. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Prezesa Gminnej Akademii 

Piłkarskiej TALENT w Pysznicy w sprawie ufundowania nagród dla laureatów I Halowego 

Turnieju Piłki Nożnej i decyzją o dofinansowaniu przedsięwzięcia, w kwocie 1 200 zł, 



z przeznaczeniem na zakup pucharów, medali oraz nagród rzeczowych. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Gminnej Akademii Piłkarskiej TALENT 

w Pysznicy w sprawie ufundowania nagród dla laureatów I Halowego Turnieju Piłki Nożnej 

i zadecydował o dofinansowaniu przedsięwzięcia, w kwocie 1 200 zł, z przeznaczeniem na zakup 

pucharów, medali oraz nagród rzeczowych. Rozliczenie zadania – w ramach środków ujętych 

w budżecie Powiatu na 2022 r. w dziale 926 kultura fizyczna,  rozdz. 92605 – zadania w zakresie 

kultury fizycznej. 

Ad. 9. Wniosek Stalowowolskiego Klubu Biegacza w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania zadania publicznego pn. „Ścieżki biegowe w Powiecie Stalowowolskim”. 

Specjalista ds. Kultury i Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi Lila Wojciak poinformowała, że Stalowowolski Klub Biegacza od 

wielu lat organizuje dla mieszkańców Powiatu zajęcia sportowe pn. „Ścieżki biegowe w Powiecie 

Stalowowolskim”. Poinformowała również, że celem zadania jest podniesienie stanu zdrowia 

i sprawności fizycznej społeczeństwa  poprzez najprostszą aktywność sportową, jaką jest 

bieganie, tak niezbędną w czasie trwania pandemii, a miejsce zajęć zaplanowano na stadionie 

lekkoatletycznym MOSIR w Stalowej Woli, siłowni przy obiekcie, a także błoniach nadsańskich 

i terenach leśnych. Oznajmiła, że zajęcia prowadzone będą przez znanego i utytułowanego 

stalowowolskiego biegacza lekkoatletycznego, dwa razy w tygodniu (poniedziałki i czwartki), 

z podziałem na grupy o rożnym poziomie zaawansowania. Poinformowała, że pierwsze spotkanie 

zaplanowane jest na 1 marca 2022 r., a podczas spotkania przeprowadzony zostanie test Coopera, 

celem sprawdzenia poziomu zaawansowania biegowego uczestników zajęć. Poinformowała 

także, że dla najbardziej zaawansowanych i systematycznych biegaczy przewidziano na początku 

września b.r. wyjazd na Festiwal Biegowy w Piwnicznej oraz udział w okolicznych biegach 

ulicznych. Ponadto, poinformowała, że Wiceprezes Stalowowolskiego Klubu Biegacza zwrócił się 

z wnioskiem o dofinansowanie zadania w kwocie 6 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów wynagrodzenia dla prowadzącego zajęcia (120 godz. x 50,00 zł za 1 godz.), natomiast 

Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

zaproponował, aby dofinansować powyższe przedsięwzięcie, w wysokości  4 000,00 zł na 

częściowe pokrycie kosztów wynagrodzenia prowadzącego zajęcia. Starosta Janusz Zarzeczny, po 

rozmowie z obecnymi na posiedzeniu Członkami Zarządu Powiatu oraz Specjalistą ds. Kultury i 

Zdrowia w Wydziale Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Lilą Wojciak zaproponował, aby przychylić się do propozycji Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. Pan Starosta zarządził głosowanie nad 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Stalowowolskiego Klubu Biegacza w Stalowej Woli 

w sprawie dofinansowania zadania publicznego pn. „Ścieżki biegowe w Powiecie 

Stalowowolskim” i decyzją o dofinansowaniu tego przedsięwzięcia, w wysokości  4 000,00 zł na 

częściowe pokrycie kosztów wynagrodzenia prowadzącego zajęcia odbywające się w ramach 

w/w przedsięwzięcia. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stalowowolskiego Klubu Biegacza w Stalowej Woli 

w sprawie dofinansowania zadania publicznego pn. „Ścieżki biegowe w Powiecie Stalowowolskim” 

i zadecydował o dofinansowaniu tego przedsięwzięcia, w wysokości  4 000,00 zł na częściowe 

pokrycie kosztów wynagrodzenia prowadzącego zajęcia odbywające się w ramach w/w 

przedsięwzięcia. Rozliczenie zadania – w ramach środków ujętych w budżecie Powiatu na 2022 r. 

w dziale 926 kultura fizyczna,  rozdz. 92605 – zadania w zakresie kultury fizycznej.  

 



 

Ad. 10. Wniosek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Zbydniowie w sprawie 

dofinansowania zadania pn. „Wiatr ekologii w żaglach”.  

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak poinformował, że w dniu 

15 lutego 2022 r. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Zbydniowie, złożył wniosek w sprawie 

dofinansowania zadania pn. „Wiatr ekologii w żaglach” – spływu łodziami żaglowymi wielkimi 

jeziorami mazurskimi z udziałem min. 44 uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej w Zbydniowie, 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Zaleszanach, Publicznej Szkoły Podstawowej w Turbi, 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Skowierzynie i Publicznej Szkoły Podstawowej w Majdanie 

Zbydniowskim. Pan Naczelnik poinformował również, że zadanie będzie realizowane w terminie 

od 30 maja do 3 czerwca 2022 r. i będzie realizowane wyjazdowo - na odcinku 130 km szlaku 

wielkich jezior mazurskich – od miejscowości Ryn do miejscowości Ruciane Nida na Mazurach. 

Wyjaśnił, że zadanie stanowi interaktywną formę turystyki i rekreacji połączoną ściśle 

z planowaną edukacją ekologiczną na rzecz w/w grupy. Podczas spływu w każdy dzień 

organizowane będą pogadanki ekologiczne dotyczące poznawanych ekosystemów i zasobów 

przyrodniczych. Ponadto każdy z uczestników zadania podpisze tzw. kontrakt ekologiczny, który 

będzie dotyczył praktyk i postaw jakie należy prezentować podczas spływu (nie zaśmiecanie, 

cisza w otoczeniu przyrody, szacunek do zieleni, etc.). Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 

i Leśnictwa Witold Tutak poinformował, że wnioskowana przez Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Zbydniowie kwota dofinansowania przeznaczona na usługę transportową wynosi 6.000,00 zł. 

Poinformował również, że całkowity koszt realizacji zadania wynosi 28.600,00 zł. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Zbydniowie w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wiatr ekologii 

w żaglach” i decyzją o dofinansowaniu tego zadania w kwocie 6.000,00 złotych, która zostanie 

przeznaczona na usługę transportową. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Zbydniowie 

w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wiatr ekologii w żaglach” i zadecydował o dofinansowaniu 

tego zadania w kwocie 6.000,00 złotych, która zostanie przeznaczona na usługę transportową. 

Ad. 11. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 171/2022 z dnia 10 lutego 2022 r. 

- Nr 172/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 171/2022 z dnia 10 lutego 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Starosta 

zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Protokół Nr 171/2022 z dnia 10 lutego 2022 r. został przyjęty.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 172/2022 z dnia 17 lutego 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Starosta 

zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w protokołu. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Protokół Nr 172/2022 z dnia 17 lutego 2022 r. został przyjęty.  

Ad. 12. Wolne wnioski. 

Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Idec opuścił posiedzenie.  

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  



 

Ad. 13. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman 

                     Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

                                                                                                                                               (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


